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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
GLASS EXPO - 11 – 14 November 2010, Jaipur, India

As you are aware, Rajasthan State Industrial Development & Investment Corporation (RIICO) along with Confederation of Indian Industry (CII) and
Indian Ceramic Society (ICS) are organizing CeraGlass India 2010, a unique international trade fair on Ceramics, Glass and Allied Products being held
for the first time from 11th - 14th November 2010 at EPIP, Sitapura, Jaipur, India. The programme is being supported by Ministry of Commerce,
Government of India; Government of Rajasthan and twelve sectoral associations.

CeraGlass India 2010 will be a comprehensive platform focusing on various sectors relating to Ceramics & Glass Industry. One of the prominent expos
is dedicated to “Glass Industry”. This is an exclusive exposition that will present opportunities for the glass & allied products’ manufacturers to
showcase the best of the products and technologies and would also serve as an ideal platform to interact with the key decision makers in the
government.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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